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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Новоназначеният извънреден и пълномощен посланик на Казахстан в София Н.Пр. Виктор Темирбаев посети
БТПП и разговаря с председателя Цветан Симеонов. В срещата участва и Меиржан Жумадъла, аташе към
посолството. По време на разговора посланик Темирбаев представи своите приоритети с цел засилване на
двустранното търговско-икономическо сътрудничество. Симеонов запозна госта с историята и дейността н... 

Председателят на Столичния общински съвет Георги Георгиев предлага софийски улици да носят имената на
изтъкнати учени юристи. А общински съветници от всички политически групи го подкрепят и са вносители на
доклади за това, предаде Радио София. Предложено е улица "412" в район "Младост" да носи името на изтъкнатия
юрист проф. Петко Венедиков. Той е сред най-разпознаваемите имена от плеядата бележит... 

Председателят на Столичния общински съвет Георги Георгиев предлага софийски улици да носят имената на
изтъкнати учени юристи. А общински съветници от всички политически групи го подкрепят и са вносители на
доклади за това. Предложено е улица "412" в район "Младост" да носи името на изтъкнатия юрист проф. Петко
Венедиков. Той е сред най-разпознаваемите имена от плеядата бележити български юристи съ... 

Лекции по теория и практика от изявени арбитри и университетски преподаватели За шестнадесета поредна
година Българската търговско-промишлена палата организира обучение на юристи по въпросите на Арбитражния
съд. Курсът бе открит на 16 февруари и ще продължи до 3 май т.г., като хибридното провеждане на мероприятието,
присъствено и онлайн, позволява участие на широка аудитория, включително и извън... 

Заглавие: Среща с новоназначения извънреден и пълномощен посланик на Казахстан в София
Дата: 20.02.2023 19:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Улици в София ще носят имената на първия български радиоговорител и на видни юристи
Дата: 20.02.2023 19:02
Медия: Банкеръ

Заглавие: Задава се голяма промяна за столичани! Сменят имената на...
Дата: 21.02.2023 07:58
Медия: Блиц

Заглавие: Начало на ежегодното обучение по въпросите на Арбитражния съд в БТПП
Дата: 20.02.2023 17:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Министерство и работодатели изготвят заедно по-ефективна програма за компенсации за
електроенергия
Дата: 21.02.2023 14:57

https://www.bcci.bg/news/19368
https://banker.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/read/%D1%83%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D1%89%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%8F%D1%82-%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8/
https://blitz.bg/stolitsa/zadava-se-golyama-promyana-za-stolichani-smenyat-imenata-na_news938227.html
https://www.bcci.bg/news/19367
https://www.publics.bg/bg/news/34839/%D0%9C%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE_%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8_%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F%D1%82_%D0%B7%D0%B0%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE_%D0%BF%D0%BE-%D0%B5%D1%84%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B0_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0_%D0%B7%D0%B0_%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8_%D0%B7%D0%B0_%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D1%8F.html


Министърът на енергетиката Росен Христов се срещна с представители на работодателски организации.
Присъстващите се обединиха около това, че програмата за компенсации за електроенергия трябва да продължи,
но и да бъде по-ефективна. И двете страни изразиха мнение, че с компенсациите се е постигнало стабилизиране
на индустрията, което от своя страна е довело до запазване на заетостта, увеличаване на ... 

Първата процедура за подкрепа на високотехнологичните компании с "Печат за високи постижения" ще бъде през
Плана за възстановяване и устойчивост с бюджет от 118 млн. лв. България ще подкрепи с близо 240 млн. лв.
компании, които са получили "Печат за високи постижения" от Европейската комисия. "Знакът за качество се дава
на проекти, които са кандидатствали и не са получили финансиране по програмите... 

Властта и бизнесът ще работят за по-ефективни енергийни компенсации. Това стана ясно след срещата на
служебния министър на енергетиката Росен Христов и представители на работодателски организации.
Присъстващите се обединиха около това, че програмата за компенсации за електроенергия трябва да продължи,
но и да бъде по-ефективна. И двете страни изразиха мнение, че с компенсациите се е постигнало ста... 

Общото събрание на Съвета по иновации, дигитализация и нови технологии (СИДНТ) избра за председател на
Управляващия борд на Съвета Радослав Петков на свое заседание на 17 февруари 2023 Петков е експерт с
дългогодишен опит в секторите за бързооборотни стоки, търговията на дребно, телекомуникациите и
управленското консултиране с над 25-годишен управленски опит в стратегии за растеж и организационна... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Чрез поне 8 финансови инструмента ще бъдат подкрепяни българските предприемачи до 2029 г. На 16 февруари в
Министерството на иновациите и растежа беше сключено споразумение между Главна дирекция "Европейски
фондове за конкурентоспособност", като управляващ орган по Програма "Конкурентоспособност и иновации в
предприятията" 2021-2027, и Фонд мениджър на финансови инструменти (Фонд на фондовете – Фн... 

Глобалната икономика нараства и икономическите перспективи са "по-добри" въпреки постоянния инфлационен
натиск, посочва Бундесбанк в своя последен месечен доклад, публикуван днес. "Основният инфлационен натиск
може да се окаже по-устойчив предвид стабилната ситуация на пазара на труда и високия ръст на заплатите", се
казва още в доклада, цитиран от БНР. В същото време икономическите перспективи пр... 

Медия: Publics

Заглавие: България подкрепя с близо 240 млн. лв. компании с печат за качество от ЕК
Дата: 21.02.2023 13:31
Медия: Грамофона

Заглавие: Властта и бизнесът правят работна група за по-ефективни енергийни компенсации
Дата: 21.02.2023 15:32
Медия: Антени

Заглавие: Общото събрание на Съвета по иновации, дигитализация и нови технологии (СИДНТ) избра за
председател на Управляващия борд на Съвета Радослав Петков
Дата: 21.02.2023 12:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Фондът на фондовете получи мандат да управлява над 1,26 млрд. лв. за финансови инструменти по
новата програма Конкурентоспособност
Дата: 20.02.2023 16:35
Медия: Грамофона

Заглавие: Бундесбанк: Световната икономика бележи ръст въпреки инфлационния натиск
Дата: 20.02.2023 18:30
Медия: Мениджър

https://www.gramofona.com/business-jug/balgariya-podkrepya-s-blizo-240-mln-lv-kompanii-s-pechat-za-kachestvo-ot-ek
https://anteni.info/2023/02/21/%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D1%8F%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D1%80%D1%83/
https://www.bcci.bg/news/19369
https://www.gramofona.com/business-jug/fondat-na-fondovete-poluchi-mandat-da-upravlyava-nad-126-mlrd-lv-za-finansovi-instrumenti-po-novata-programa-konkurentosposobnost-1676903852
https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/bundesbank-svetovnata-ikonomika-belezi-rastez-vapreki-inflacionnia-natisk


Бързото навлизане на технологиите носи възможности, но и поражда опасения. Основното предизвикателство е
свързано с контрола върху тях и дали вече не ни се изплъзва. Има ясен ръст на алгоритмите за управление.
Недопустимо е да се използват безконтролно за поставяне на оценки, за уволнения на работници. Как
компаниите назначават, управляват, уволняват без човешка намеса – това са ключови въпроси и ... 

Осем процедури за набиране на проекти от Плана за възстановяване и устойчивост, по които могат да
кандидатстват общини, вече са в различна степен на напредък. На заседанието си УС на НСОРБ разгледа хода на
кандидатстване и подготовка на общините и обсъди възникналите проблеми в процеса на усвояване на средства.
По три от процедурите от ПВУ набирането на проекти вече е приключило, по една – срокът ... 

Мобилните оператори получават сериозни компенсации от държавата за цената на тока. Освен това таксите им
към държавата са намалени наполовина, за да могат инвестиции. Затова те нямат основания да вдигат цените на
това основание, това каза по БНТ омбудсмана Диана Ковачева. Тя подчерта, че освен всичко друго, трябва да се
направи много щателна проверка за картелно споразумение между трите телекома, ... 

Като толкова много търсим спекула, защо тези същите лоши търговци преди 2 години не са правили тези зли неща,
които правят днес, пита председателят на "Активни потребители""Като толкова много търсим спекула, защо тези
същите лоши търговци преди 2 години не са правили тези зли неща, които правят днес. Има други неща, които
действат в наш ущърб и ние трябва да си ги обясним и да противодействаме." Т... 

Според омбудсманът Диана Ковачева мобилните оператори са подпомагани от държавата, затова не е редно да
вдигат таксите си. "Имат право да индексират цените си спрямо инфлацията, защото в общите условия се казва, че
могат. Въпросът е от социална гледна точка дали е редно за втора поредна година да вдигат цените и то сега с
цели 15,3% в ситуация, в която инфлацията засяга и хората, а техните доходи ... 

4 са схемите, по които стопаните ще получат финансиране чрез ДФ "Земеделие" Управителният съвет на
Държавен фонд "Земеделие" утвърди общ финансов ресурс в размер на 11 341 000 лв. по 4 инвестиционни схеми
за държавни помощи за 2023 г. С отпуснатия ресурс ще бъдат финансирани поетите ангажименти за подадени
проекти и сключени договори от предходни приеми. По схемата "Помощ за инвестиции в материалн... 

Заглавие: Дигиталната трансформация на труда бе обсъдена на финалната конференция по проекта
TransFormWork
Дата: 20.02.2023 16:50
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Недокрай обмислени детайли и липса на координация разколебават общините за кандидатстване по
проекти
Дата: 21.02.2023 10:43
Медия: E-79 News

Заглавие: Омбудсманът Д. Ковачева: Мобилните оператори нямат основание да вдигат цените
Дата: 21.02.2023 10:40
Медия: Под лупа

Заглавие: Богомил Николов: Помощта за скъп ток е дадена на "Лукойл", а не на домакинствата, това е проблем
Дата: 21.02.2023 10:36
Медия: Факти

Заглавие: Омбудсманът: Мобилните оператори са подпомагани от държавата, не е редно да вдигат таксите си
Дата: 21.02.2023 10:31
Медия: Антени

Заглавие: Отпускат 11,3 млн. лева за одобрени проекти по инвестиционните схеми за подпомагане
Дата: 21.02.2023 08:40
Медия: Агрозона

Заглавие: Бизнес активността в еврозоната достига 9-месечен връх през февруари

https://knsb-bg.org/index.php/2023/02/20/digitalnata-transformacziya-na-truda-be-obsadena-na-finalnata-konferencziya-po-proekta-transformwork/
http://e-79.com/?p=32377
http://burgas-podlupa.com/%D0%BE%D0%BC%D0%B1%D1%83%D0%B4%D1%81%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%B4-%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5
https://fakti.bg/bulgaria/757396-bogomil-nikolov-pomoshtta-za-skap-tok-e-dadena-na-lukoil-a-ne-na-domakinstvata-tova-e-problem
https://anteni.info/2023/02/21/%D0%BE%D0%BC%D0%B1%D1%83%D0%B4%D1%81%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%BC%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%BF/
https://agrozona.bg/otpuskat-11-3-mln-leva-za-odobreni-proekti-po-investitsionnite-shemi-za-podpomagane/
https://profit.bg/regionat/biznes-aktivnostta-v-evrozonata-dostiga-9-mesechen-vrah-prez-fevruari/


Бизнес активността в еврозоната се подобрява като съответният Индекс на активността на мениджърите по
доставките (PMI) се е покачил до 52,3 пункта през февруари, надскачайки очакванията на анализаторите и
достигайки максимум от 9 месеца. Заслуга за по-добрите резултати като цяло е имал секторът на услугите,
показват най-новите данни за композитния индекс на мениджърите по доставките (PMI) на S&... 

Рисковете обаче остават, най-вече по линия на инфлациятаГлобалната икономика нараства и икономическите
перспективи са "по-добри" въпреки постоянния инфлационен натиск, посочва Бундесбанк в своя последен
месечен доклад, публикуван в понеделник и цитиран от БНР. "Основният инфлационен натиск може да се окаже
по-устойчив предвид стабилната ситуация на пазара на труда и високия ръст на заплатите", се... 

От 2035 година няма да можем да си купуваме нови автомобили с двигатели с вътрешно горене, а само втора
употреба.Преди седмица Европейският парламент одобри новите мерки за намаляване на емисиите на
въглероден двуокис от нови леки пътнически автомобили и леки търговски превозни средства. Една от мерките за
намаляване на въглеродните емисии е спирането на производството на леки и лекотоварни автомо... 

Национално проучване, проведено от Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните
предприятия, показва, че родните МСП изпитват недостиг на работна ръка, но голяма част от тях са успели да
въведат иновации през 2022 г. Над 500 български малки и средни компании попълниха анкетата на
Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия и дадоха обратна връзка за разви... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Взаимоотношенията между работодатели и работници във фабриките в Китай може да се окажат безвъзвратно
променениКитай заявява, че икономиката му скоро ще се върне към нормалния си ход след три години на
политиката за нулев Covid. Но сянката на тази разрушителна политика все още тегне над производственото сърце
на страната и поставя под съмнение темпа на възстановяване. В центъра на Гуанджоу, южния... 

"Щом толкова много търсим спекула, защо тези същите лоши търговци преди две години не са правили тези зли
неща, които правят днес. Има други неща, които действат в наш ущърб и ние трябва да си ги обясним и да
противодействаме." Мнението изрази пред БНР Богомил Николов, председател на Асоциация "Активни
потребители". Тече изключително неконструктивен разговор на всички нива. В тази ситуация всеки с... 

Дата: 21.02.2023 13:09
Медия: Profit

Заглавие: И "Дойче банк" вижда оптимизъм в световната икономика
Дата: 21.02.2023 10:23
Медия: Клуб Z

Заглавие: Как България ще се впише в политиката на ЕС за електроавтомобилите?
Дата: 21.02.2023 07:09
Медия: Българско национално радио

Заглавие: ИАНМСП: Най-негативно влияние е оказала високата инфлация – 83%, политическата обстановка се е
отразила неблагоприятно на 63,5 % от фирмите
Дата: 21.02.2023 12:45
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Нулевият Covid разруши системата на китайските фабрики и тяхната надеждност
Дата: 20.02.2023 18:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Експерт обясни спекулата с цените, ролята на търговците
Дата: 21.02.2023 10:42
Медия: Агенция Стандарт

https://clubz.bg/133267
https://bnr.bg/post/101782773
https://www.novinite.bg/articles/231957/IANMSP-Naj-negativno-vliyanie-e-okazala-visokata-inflaciya--83-politicheskata-obstanovka-se-e-otrazila-neblagopriyatno-na-35-ot-firmite
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/115575-covid-nula-schupi-mehanizma-na-rabota-v-kitayskite-fabriki-i-tyahnata-nadezhdnost
https://www.standartnews.com/balgariya-obshtestvo/ekspert-obyasni-spekulata-s-tsenite-rolyata-na-trgovtsite-517454.html


Мобилните оператори имат право да индексират цените си спрямо инфлацията, защото в общите условия се казва,
че могат. Въпросът е от социална гледна точка дали е редно за втора поредна година да вдигат цените и то сега с
цели 15,3% в ситуация, в която инфлацията засяга и хората, а техните доходи не са се повишили. Мобилните
оператори обаче са сериозно подпомагани от държавата и трябва да имат социа... 

Думата букмейкър има много значения и най-вероятно ще я срещнете в хазартния сектор. Точно по тази причина и
анализаторите от Букмейкърс могат да разкажат една особено интересна история, обръщаща внимание на
създаването на първите букмейкъри и тяхната функция през вековете. Нека започнем със самото име и значение.
На първо място ще открием, че английският речник на Кеймбридж посочва, че букмейкър... 

BTL Industries, лидер в производството на електронна медицинска апаратура, беше отличена сред работодателите
за Employer Branding Excellence. Компанията не спира да увеличава екипа си, създавайки много работни места и
разширявайки мащабите на производство. Конкурсът класира постиженията на компаниите при изграждането и
утвърждаването на работодателски бранд чрез иновативни подходи. На тазгодишното... 

Ритейлърът получи общо пет приза на годишните награди Employer Branding Awards 2023 Kaufland България
получи пет отличия на годишните награди Employer Branding Awards 2022 на b2b Media Инициативата има за цел
да отличи постиженията на компаниите в областта на изграждането и утвърждаването имиджа и популярността на
Работодателския бранд. В шестото издание на наградите Kaufland България спечели I-во... 

Schneider Electric спечели две награди, заемайки едно I-во и едно III-то място, в 6-ото издание на конкурса за
отговорни работодатели Employer Branding Awards на b2b Media, съобщиха от компанията.Тазгодишното издание
на конкурса акцентира на върхови постижения при прилагането на успешни стратегии за утвърждаване на
работодателска марка, оригинални проекти, идеи, ПР кампании, силни HR инициативи и ... 

През миналата 2022 година най-силно негативно влияние върху малките и средни предприятия у нас е оказала
високата инфлация – близо 83% от МСП отбелязват като проблем скока в цените, а на второ място по негативно
въздействие анкетираните са поставили политическата обстановка в страната – тя се е отразила неблагоприятно
на 63,5 % от фирмите. На трето място по негативно влияние са класирани проблемит... 

Заглавие: Диана Ковачева за вдигането на таксите на мобилните оператори: Имат право, но не е редно
Дата: 21.02.2023 10:00
Медия: BG voice

Заглавие: Откъде идва думата букмейкър
Дата: 21.02.2023 09:29
Медия: Petel.bg

Заглавие: Един от най-големите работодатели в Пловдив спечели награда в шестото издание на Employer
Branding Awards
Дата: 21.02.2023 15:05
Медия: My PR

Заглавие: Kaufland България е Работодател на годината
Дата: 21.02.2023 15:05
Медия: My PR

Заглавие: Schneider Electric с две отличия в конкурс за отговорни работодатели - 21.02.2023
Дата: 21.02.2023 14:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Инфлацията и липсата на кадри основни проблеми за МСП у нас през 2022-ра
Дата: 21.02.2023 13:42
Медия: Икономически живот

Заглавие: Фонд "Условия на труд" към МТСП ще съфинансира с до 100 000 лв. проекти на работодатели през
2023 г.

https://bg-voice.com/%D0%B4%D0%B8%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%B0%D0%BA%D1%81%D0%B8%D1%82/
https://petel.bg/Otkade-idva-dumata-bukmeykar__475390
https://www.mypr.bg/news/business/Edin-ot-nay-golemite-rabotodateli-v-Plovdiv-specheli-nagrada-v-shestoto-izdanie-na-Employer-Branding-Awards-36372/
https://www.mypr.bg/news/business/Kaufland-Balgariya-e-Rabotodatel-na-godinata-36373/
https://industryinfo.bg/article/30959-schneider-electric-s-dve-otlichiia-v-konkurs-za-otgovorni-rabotodateli
https://ikj.bg/novini/inflatsiata-i-lipsata-na-kadri-osnovni-problemi-za-msp-u-nas-prez-2022-ra/
https://www.mlsp.government.bg/public/index.php/fond-usloviya-na-trud-km-mtsp-shche-sfinansira-s-do-100-000-lv-proekti-na-rabotodateli-prez-2023-g


Започва набирането на проекти на работодатели за съфинансиране по Фонд "Условия на труд" (ФУТ) на
Министерството на труда и социалната политика през 2023 г. Ще се отпускат средства за подобряването на
условията на труд в предприятията и за развиването на дейности по диагностика на професионалните болести.
Това стана ясно след днешното заседание на Националния съвет по условия на труд и Управителни... 

61 компании в продължение на шест месеца изпробваха този метод на работаПо-голяма част от британските
компании, които в продължение на шест месеца изпробваха 4-дневната работна седмица, са решили да
продължат с нея и след края на пилотния етап. Проектът продължи между юни и декември 2022 г. В него се
включиха 61 компании във Великобритания, пише Ройтерс. Служителите са работили 4 дни в седмицата, ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

"Като толкова много търсим спекула, защо тези същите лоши търговци преди 2 години не са правили тези зли
неща, които правят днес. Има други неща, които действат в наш ущърб и ние трябва да си ги обясним и да
противодействаме." Това каза пред БНР Богомил Николов, председател на Асоциация "Активни потребители",
който анализира темата с високите цени. Тече изключително неконструктивен разговор на вси... 

Двата сектора с обща позиция и предложения по отношение на таваните по подмерки 4.1 и 4.2 По време на
Националната среща на земеделските производители в България, организирана от АЗПБ, в панела за
Свиневъдство и Птицевъдство очертахме три основни теми – държавната помощ за хуманното отношение,
Зелената сделка и Програмата за селските райони 2023-27 година, сподели в интервю за Агрозона Иван Ангело... 

Има какво да се направи и по охраната на границата, и по наблюдението на самите канали за трафик, това заяви
пред БНТ Филип Гунев бивш зам-вътрешен министър. Според него обаче възможностите са ограничени в ситуация
на служебно правителство, защото сроковете са много кратки за сериозни инвестиции по българо-турската
граница. "Вече са изгубени години. Сигнално-охранителната система е изградена едва ... 

Няколко съвета, които можем да следвамеВъпросът, който всеки от нас може би си е задавал - как да стана
богат? Макар да няма еднозначен отговор, както и преки пътища, експертите в сферата на личните финанси могат
да дадат няколко съвета по въпроса. Живейте скромно Независимо дали получаваме 1 000 или 10 000 лева,
трябва да живеем скромно. Всеки от нас, който живее от заплата до заплата, без да пес... 

Дата: 21.02.2023 15:11
Медия: Министерство на труда и социалната политика

Заглавие: 4-дневната работна седмица има огромен успех във Великобритания
Дата: 21.02.2023 14:40
Медия: БТВ Новините

Заглавие: ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НА "АКТИВНИ ПОТРЕБИТЕЛИ": В БЪЛГАРИЯ И ДУМИЧКА НЕ СЕ СПОМЕНАВА ЗА
ПОДПОМАГАНЕ НА ПРИХОДИТЕ НА ДОМАКИНСТВАТА В ТАЗИ КРИЗИСНА СИТУАЦИЯ 
Дата: 21.02.2023 10:23
Медия: 5GMedia

Заглавие: Браншовите организации от секторите Птицевъдство и Свиневъдство се събраха на кръгла маса по
време на Деветата национална среща на земеделските производители
Дата: 21.02.2023 09:30
Медия: Агрозона

Заглавие: Филип Гунев: Грешката е, че се позволява мигрантите да преминат през браздата
Дата: 21.02.2023 08:46
Медия: Днес+

Заглавие: Как да станем богати?
Дата: 21.02.2023 14:59
Медия: Бизнес Дир.бг

https://btvnovinite.bg/svetut/4-dnevnata-rabotna-sedmica-ima-ogromen-uspeh-vav-velikobritanija.html
https://5gmedia.bg/30713/predsedatelyat-na-aktivni-potrebiteli-v-blgariya-i-dumichka-ne-se-spomenava-za-podpomagane-na-prihodite-na-domakinstvata-v-tazi-krizisna-situaciya
https://agrozona.bg/branshovite-organizatsii-ot-sektorite-ptitsevadstvo-i-svinevadstvo-se-sabraha-na-kragla-masa/
https://dnesplus.bg/bulgaria/filip-gunev-greshkata-e-che-se-pozvolyava-migrantite-da-preminat-prez-brazdata_1109564
https://business.dir.bg/banki-i-finansi/kak-da-stanem-bogati


Във Върховна административна прокуратура (ВАП) е образувана преписка по получени оплаквания на жители на
с. Осиково, обл. Смолян, за незаконосъобразно увеличаване на цената на ВиК услуги на "Водоснабдяване и
канализация" ЕООД, гр. Смолян, с над 60%.От ВАП е констатирано, че след издаване на Решение № Ц-
32/30.12.2022 г. на Комисията за енергийно и водно регулиране (КЕВР) цената на съответните ВиК у... 

Заглавие: ВАП образува преписка за незаконно увеличаване на цената на ВиК услуги
Дата: 21.02.2023 14:39
Медия: Русе 24

https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/VAP-obrazuva-prepiska-za-nezakonno-uvelichavane-na-cenata-na-ViK-uslugi-1575222
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